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PREDMET: Problematika

PoStovani,

po neznam koji put Vas Zellm izvjestiti o sve ve6em problemu prometnih guZvi u luci Supetar,

uzrokovanih nemogudnos6u da se svi vozila u adekvatnom vremenu ukrcaju na talekt za Split. Naime,

kao Sto bi Vi trebali najbolje znati, tijekom zadnj ih godina biljeZi se konstantni porast broja vozila i

putnika u trajektnoj luci Suletar te su se one nekadalnje, iskljudivo ',vikend guZve',- prenijele i na ditav

geaan u perioau od t s. r.pniu ao 31 . kolovoza pa dak i do sredine rujna. Uslijed velikog broja dolazaka,

a t ustrl" i odlazaka, u luci se gotovo svakodnevno stvaraju ogromne guZve koje dovode do totalnog

kolapsa u redovnom prometovanju istodnom stranom Grada Supetra. Ovakve guZrve stvaraju nervozu i

frustacije kod samih putnika ali i osoba koje pokulavaju regulirati promet (ludki r-edari, policija, ")'
Ovakvo negodovanj e i newoza putnika i gostiju direktno ugroZavaju sigurnost svih sudionika u prometu

Mi u Komunalnom druStvu GRAD d.o.o., kao koncesionar u luci Supetar, svake godine poveoavamo

broj djelatnika u luci. Isto tako, imamo dobru suradnju s PP Brad i prometnim redarstvom Grada Supetra

u srreii oredolranja izvan obuhvat a granica trajektne luke, kada se kapaciteti luke popune vozilima koji

dekaju ukrcaj na iraj ekt, a sto je u gore navedenom terminu gotovo svakodnevno. Broj vozila koji dekaju

red ia ukcaj tru tru;.kt.1" a"a ao tri puta ve6i od kapaciteta trajekata koji redovno plove na liniji 631

Split-Supetar, stoga guZve i prometni depovi nejenjavaju do kasnih popodnevnih sati.

O istom smo pisali 24. Iipnja 2016. godine kada smo predlagali uvodenje dodatnog termina plovidbe

trajekata na liniji 631 Split-Supetar u periodu od 15.07.2016. do 31.08.2016. s terminom polaska u 09:45

saii iz Supetra, iz razloga Sto ve6 u jutamjim satima zapodinju guZve koje se onda nastavljaju tij ekom

ditavog dana. Upravo zbog ove dinjenice bili smo mi3ljenja kojeg smo i sada da bi uvodenje ove dodatne

linije inalo praktidnu i ekonomsku opravdanost. Napominjem da su ovu inicijativu podrZali delnici svih

JLS otoka Brada kao i PP Brad. Od Vas nismo dobili nikakaru powatnu informaciju, a kamoli pokuSaj

da se na ovom polju i5ta pomakne naprijed.

Takoder Vam je pro5le godine pisala i Gradonadelnica Grada Supetra, gda. Ivana Markovid koja je

takocler predlagalu, 
"totilo 

niste u mogu6nosti uvrstiti jednu ovakru jutamju redovnu liniju da berem

onda omogu6ifu po potrebi izvarredne linije. Kao dodatno rje5enje predloZena je i.mogu6nost da se u

rujnu ne otine t1"tni vozni red u cjelosti ve6 da se ostavi barem jedna dodatna linija. koz jutro prema

,udu5n;"11 ljetnom rasporedu, Sto ne bi trebao biti problem. Naravno ni tada nismo dobili Vai odgovor'

Ove sezone je sve to skupa kulminiralo pa ove godine osim nedostatka redovnih linija. neuvodenja

izvaruednih iitrlu ltru sve nase usmene upite dobili smo odgovore kako nema raspoloZivih trajekata do

kasnopopodnevnih sati), trajekti na redovnim linijama u odlasku kasne po pola sata i vi5e' ljudi kasne na

letove. autobuse....



Smatram da nije ispravno da se izvanredni tajekt za Supetar Salje uglavnom kadaje guZva u luci Split.
Luka Supetar je puno manja te ovakav odljev i promet vozila j ednostavno ne moZe podnijeti bez dodatne
pomodi i swadnje od strane Jadrolinije. Isto tako nagla5avam kako se radi o jednoj od najprometnijih
luka pa se ovim postupcima stvara negativna slika i promidZba za Supetar i otok Brad op6enito.

Sve to zajedno pridonosi jednoj ruZnoj turistidkoj slici naieg otoka, izaziva negodovanje i newozu kako
domadih tako i inozemnih putnika koji putuju vozilom, ali i onih koji putuju drugim oblicima transporta
jer nisu u mogu6nosti stiii na wijeme. Ono 5to najvi5e brine, tgroiava se sigumost svih sudionika u
prometu.

Kompletna strategija otoka bazira se na razvoju twizma, a ovakvom slikom gosti nezadovoljni napu5taju
otok i time se omalovaiava sav trud koji turistidki djelatnici ulaZu u Sto bolju promidZbu otoka Brada.

JoS jednom molim da sagledate vaZnost ovog problema te udovoljite ovoj inicijativi, na demu Vam se
unaprij ed zahvalj uj em.

U isdekivanju pozitivnog odgovora, srdadno Vas pozdravljaml

S po5tovanj em,

. Komunalnog druStva GRAD d.o.o.
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Na znanje:
-Gradonadelnica Grada Supetra, gda. Ivana Markovi6
-Zupan Splitsko-dalmatinske inpanje, gdin. BlaZenko Boban


